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Dr. Szili Katalin
az Országgyútéc Elnöke részére

Helybexi

Tisztelt Elnök Asszonyt

„Yisszaigényelkedlfr-e az áfát azok a uállatkozások is, amelyek vállalták a támogatási
szerződésben, hagy nem ébrek áfalevanási jagakkalP" címmel a Házsrabály 91. §-a alapján
kérdést kívánok benyójtauti Baráth Etele európai ügyekért felelős tárca nélküli miniszter űr
részére. A kérdésre a vAlaszt írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Az Európai Bíróság precedens értékű döntésének értelmében uniós szabályba ütköznek ítélte
a hazai szabályhoz nagyon hasonlító spanyol áfaarányasitási rendelkezést . Szakértői
vélemények szet`int a vállalkozásoknak a döntés értelmében automatikusan visszajár a
kérdéses összeg, más vélemények szerint az érixxtetieknek perelniük kell, hogy pénzükhöz
hozzájussanak . A Európai Bírósági döntése wisszam~leges hatslyü, ami Magyarorszagra
vetítve a csatlakozás időpontjától kb . 50-60 milliárd forint jelent . Az összeg kifizctése további
terhet ró az amúgy is nehéz helyzetben lévő költségvetésre, ezért fontos a következő kérdés
megvalasaolása :

- Tőr~-e felmérés annak érdekében, hogymílyen mádon érinti a kQltségvetést az
Európai Bíróság döntése?
Milyen intézkedéseket tervez a Kormány az üggyel kapcsolatban?
Visszaigényelhetik-e azok a vállalkozók is az áfát, amelyek erről a jogukról
lemondtak a támogatási szerződésben?

Budapest, 2005 . november 4 .

Országgyűlés Hivatala

irományszám : i 14J 1 6

Érkezett : 2005 NOV 0 8 .

frásbeu Kérdés

LL?I 3DO

	

bL69 Tfifi T 9S XVJ ZT :9T '3?i 8p/iT Sq


	page 1

